
 

 

Fråga till Kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld (M) angående 
tiggeriförbud 

Många är mälaröborna som hört av sig angående tiggeriförbudet som 
röstades igenom, men som senare avslogs av Länsstyrelsen, vilket även 
Förvaltningsrätten gjorde då kommunen överklagade. Sverigedemokraternas 
motion, vilken ansågs behandlad till förmån för ditt ordförandeförslag, kan ej 
längre anses behandlad, varför vi åter igen skickat in den för beredning. I 
sociala medier samt via övrig kontakt med medborgare, kan jag konstatera att 
en övervägande del av mälaröborna önskar att ett tiggeriförbud kommer till 
stånd i kommunen.  

 

Min fråga: 

Vill Ekeröalliansen fortfarande införa ett tiggeriförbud? 

 

För Sverigedemokraterna Ekerö 

Jimmy Fors  

 

 


